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 Protokół posiedzenia nr 79/2023  

Komisja Edukacji, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych 
w dniu 20 lutego 2023 

Obrady rozpoczęto 20 lutego 2023 o godz. 15:30, a zakończono o godz. 18:25 tego samego                                 

dnia. 

 

Skład Komisji – 8 radnych z uchwałą Rady Miejskiej – lista obecności stanowi zał. nr 1  do protokołu. 

Obecni:  

1. Abramowicz Krystian Aleksander  

2. Biała Alicja 

3. Chodara Roman  

4. Czech Wioletta  

5. Komorowski Tomasz 

6. Mickiewicz Jan Wojciech  

7. Sapiński Jan Adam  

8. Szymkiewicz Helena  

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:  

Burmistrz Miasta - Ryszard Niedziółka 

Zastępca  Burmistrza – Maciej Wróbel  

Sekretarz Miasta – Halina Kuriata  

Skarbnik Miasta – Kamila Wybraniec  

Zastępca Naczelnika Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych – Monika Stankiewicz 

Naczelnik Wydziały Infrastruktury Komunalnej i Ochrony Środowiska – Monika Bepirszcz - Wingrowicz 

Prezes Miejskich Wodociągów i Kanalizacji – Wiesław Prusiuk 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kętrzynie – Katarzyna Hoszkiewicz  

Dyrektor Muzeum im. Wojciecha Kętrzyńskiego w Kętrzynie - Marta Wojciechowska. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kętrzynie – Krzysztof Krupienik  

Kierownik Centrum Opiekuńczo – Mieszkalne- Kętrzyński Dom Wsparcia - Marzena Utko   

Pracownik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych – Joanna Śmiałek  

Dyrektor SP nr 1 – Elżbieta Jadczak  

Dyrektor SP nr 3 – Ewa Stadnicka 

Dyrektor SP nr 4 – Elżbieta Motyl 

Dyrektor SP nr 5 – Bożena Mickiewicz 

1.Otwarcie posiedzenia. 

 Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych RM Helena 

Szymkiewicz, która powitała zebranych i stwierdził prawomocność obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

Następnie przewodnicząca komisji przedstawiła poniższy porządek obrad: 

1.    Otwarcie posiedzenia. 

2.    Przyjęcie porządku obrad. 

3.    Opinia w sprawie podjęcia stanowiska dotyczącego zlokalizowania na terenie Kętrzyna lub innej      

gminy Powiatu Kętrzyńskiego jednostki wojskowej. 

4.    Przedstawienie harmonogramu imprez kulturalnych i sportowych na 2023r. 

5.    Informacja o współpracy miasta Kętrzyn z miastami partnerskimi w 2022r. 

6.    Przyjęcie informacji z wykonania robót publicznych za 2022r. 

7.    Zapoznanie się z zakresem podejmowanych działań oraz rozwiązań w przedmiocie 

przeciwdziałania przemocy w szkołach podstawowych. Informacja ze strony: Dyrektorów Szkół, 

Naczelnika Wydziału Oświaty, Przewodniczący Zespołu Interdyscyplinarnego w zakresie 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Przewodniczący Gminnej Komisji Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych. 

8.    Opinia projektu uchwały w sprawie: 

8.1   uchwalenia programu osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2023. 

8.2   zmiany uchwały nr VII/58/2019 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 21 lutego 2019 r. w sprawie 

ustalenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie 

pozbywania się zebranych na terenie nieruchomości odpadów komunalnych oraz nieczystości 

ciekłych. 

8.3   ustalenia przebiegu drogi gminnej nr 208124N ulicy Ogrodowej. 
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8.4   określenia przepisów porządkowych obowiązujących w publicznym transporcie zbiorowym  

organizowanym  przez Gminę Miejską Kętrzyn. 

8.5   udzielenia pomocy finansowej dla Kętrzyńskiego Związku Międzygminnego – Gospodarka 

Odpadami. 

8.6   zmiany uchwały Nr LXVI/505/2022 z dnia 29 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2023-2034. 

8.7   zmian w budżecie miasta Kętrzyn na rok 2023. 

8.8   rozpatrzenia wniosku o poparcie przez Radę Miejską w Kętrzynie petycji Stowarzyszenia 

Aktywne Mazury skierowanej do Ministra Infrastruktury. 

       9.   Informacje, zapytania i wolne wnioski. 

      10.  Przyjęcie protokołu nr 78/2023. 

      11.  Zamknięcie posiedzenia. 

Członkowie Komisji nie wnieśli zmian do przedstawionego porządku obrad. Przewodnicząca Komisji poddała 

pod głosowanie przyjęcie porządku obrad. 

Głosowanie w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad. 

Wyniki głosowania: 

ZA:8, PRZECIW:0, WSTRZYMUJE SIĘ:0, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:0 

Wyniki imienne: 

 ZA (8) 

 Krystian Aleksander Abramowicz, Alicja Biała, Roman Chodara, Wioletta Czech, Tomasz Komorowski, Jan 

Wojciech Mickiewicz, Daniel Adam Sapiński, Helena Szymkiewicz 

 

Ad.3.Opinia w sprawie podjęcia stanowiska dotyczącego zlokalizowania na terenie Kętrzyna lub innej 

gminy Powiatu Kętrzyńskiego jednostki wojskowej. 

Przewodnicząca Komisji Helena Szymkiewicz przedstawiła wniosek Pana Zbigniewa Homzy.  

Radny Tomasz Komorowski stwierdził, że wybiegamy przed szereg, sprawa nie należy do naszych kompetencji, 

brak informacji o szczegółach sprawy. 

Przewodnicząca Komisji Helena Szymkiewicz stwierdziła, że na dzień dzisiejszy mamy tylko hasło, jest 

inicjatywa Pana Zbigniewa Homzy , jednak z tą ilością przedstawionych nam informacji ciężko jest wyrazić 

opinię w sprawie podjęcia stanowiska dotyczącego zlokalizowania na terenie Kętrzyna lub innej gminy Powiatu 

Kętrzyńskiego jednostki wojskowej. 

 Głosowano w sprawie: 

Opinia w sprawie podjęcia stanowiska dotyczącego zlokalizowania na terenie Kętrzyna lub innej gminy Powiatu 

Kętrzyńskiego jednostki wojskowej..  

Wyniki głosowania: 

ZA: 0, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

 PRZECIW (6) 

 Roman Chodara, Wioletta Czech, Tomasz Komorowski, Jan Wojciech Mickiewicz, Daniel Adam Sapiński, 

Helena Szymkiewicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Alicja Biała 

BRAK GŁOSU (1) 

Krystian Aleksander Abramowicz 

Komisja negatywnie zaopiniowała powyższe stanowisko. 

4. Przedstawienie harmonogramu imprez kulturalnych i sportowych na 2023 r. 

Zastępca Burmistrza Maciej Wróbel przedstawił harmonogram z imprez kulturalnych i sportowych na 2023 r.- 

otrzymali Państwo harmonogram –zał. nr 2 do protokołu, przygotowany przez Miejskie Jednostki na ten rok, 

zgodnie z posiadanym przez jednostki budżetem. On stanowi bazę imprez na dzień dzisiejszy, odzwierciedla 

posiadane środki, jednak wraz z ewentualnym pozyskaniem  zewnętrznych sponsorów ten harmonogram może 

ulec zmianie.  
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Radny Tomasz Komorowski zwrócił się z pytaniem … czy wszystkie wykazane imprezy są już 

zakontraktowane? 

Dyrektor KCK Bartłomiej Zdanowicz stwierdził, że nie jest w stanie określić całkowitych kosztów 

przewidywanych imprez gdyż ciągle analizuje budżet, czeka również na odpowiedź wysłanych ofert. Jest            

w trakcie rozmów ze sponsorami, stara się pozyskać środki zewnętrzne. Wystąpił również do mieszkańców           

z ankietą, która ma pomóc w dokładnym ustaleniu potrzeb i upodobań kętrzyńskiego społeczeństwa na dane 

koncerty i ich wokalistów.   

W dyskusji wzięli udział: 

- Zastępca Burmistrza Maciej Wróbel  

- Radny Tomasz Komorowski 

- Dyrektor KCK Bartłomiej Zdanowicz 

5. Informacja o współpracy miasta Kętrzyn z miastami partnerskimi w 2022r. 

Burmistrz Miasta  Ryszard Niedziółka przedstawił informację o współpracy miasta Kętrzyn z miastami 

partnerskimi w 2022 r. – zał. nr 3 do protokołu. 

Radna Helena Szymkiewicz – zwróciła się z pytaniem: czy jest inicjatywa by stworzyć partnerstwo z innymi 

miastami? 

Burmistrz Miasta  Ryszard Niedziółka w odpowiedzi informuje, że mamy propozycję z Węgier, Macedonii           

i jesteśmy otwarci na wszelkie propozycje.   

W dyskusji wzięli udział: 

- Burmistrz Ryszard Henryk Niedziółka 

- Przewodnicząca Komisji Helena Szymkiewicz 

6. Przyjęcie informacji z wykonania robót publicznych za 2022r. 

Pani Sekretarz Halina Kuriata przedstawiła informację z wykonania robót publicznych za 2022r.-zał. nr 4          

do protokołu.  

Radni nie wnieśli uwag.  

W dyskusji wzięli udział: 

- Sekretarz Halina Kuriata 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie informacji z wykonania robót publicznych za 2022r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

 ZA (7)  

Krystian Aleksander Abramowicz, Alicja Biała, Roman Chodara, Wioletta Czech, Tomasz Komorowski, Daniel 

Adam Sapiński, Helena Szymkiewicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jan Wojciech Mickiewicz 

Komisja przyjęła informacje z wykonania robót publicznych za 2022 r. 

7. Zapoznanie się z zakresem podejmowanych działań oraz rozwiązań w przedmiocie przeciwdziałania 

przemocy w szkołach podstawowych. Informacja ze strony: Dyrektorów Szkół, Naczelnika Wydziału 

Oświaty, Przewodniczący Zespołu Interdyscyplinarnego w zakresie Przeciwdziałania Przemocy                

w Rodzinie oraz Przewodniczący Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. 

Zastępca Naczelnika Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych – Monika Stankiewicz – przedstawiła problem 

przemocy z perspektywy dzieci i młodzieży opierając się o prowadzoną ankietę, której na celu było sprawdzenie 

wiedzy uczniów na temat zjawiska przemocy. Poproszono ich o wskazanie sytuacji, które ich zdaniem można 

nazwać aktem przemocy. Z udzielonych odpowiedzi wynika, iż uczniowie najczęściej wskazują na następujące 

zachowania: 79,26% bicie, 71,16% grożenie/ straszenie, 53,96% zmuszenie do oddawania pieniędzy, 51,10% 

kradzieże, 48,90% spoliczkowanie,41,99% zmuszenie do oglądania pornografii, 41,48 % wysyłanie obraźliwych 

wiadomości,  36,93 % krytykowanie wyglądu, 30,02 % podszywanie się w Internecie, 24,11 % okazywanie 

braku szacunku, 19,39 % nie opiekowanie się kimś kto wymaga opieki, 12,14 % uczniów nie potrafiło 

odpowiedzieć na to pytanie.  

Przewodnicząca Zespołu Interdyscyplinarnego Pani Izabela Narwojsz informuje, że stosuje procedurę 

niebieskiej karty, wspólnie z pedagogiem prowadzę pracę z uczniami, niepokojące jest to, że dzieci bezpośrednio 
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doświadczają przemocy, ważne jest by te dzieci były objęte szczególnym wsparciem. Do każdego podchodzimy 

z uwaga ustalając indywidualny plan dla każdej rodziny.  

Radny Daniel Sapiński stwierdził, iż w jego intencją jest to by podjąć działania wyłapywania zjawiska przemocy 

we wczesnym możliwym momencie. Są pieniądze na profilaktykę i przeciwdziałanie problemów alkoholowych, 

proponuję wykorzystać część środków na doszkolenie dla nauczycieli w zakresie uczulania, uwrażliwiania ich, 

by lepiej potrafili weryfikować osoby i dzięki temu nieść w odpowiednim czasie pomoc potrzebującym, gdyż 

przemoc w większości przypadków jest niewidoczna ciężko ją dostrzec, zdiagnozować. 

Przewodnicząca Zespołu Interdyscyplinarnego Pani Izabela Narwojsz przekazała ofertę szkoleniową                 

do zapoznania się  Radnym. 

Zastępca Burmistrza Maciej Wróbel poinformował, że w każdej szkole są realizowane działania indywidualnie 

według potrzeb. Jesteśmy otwarci na szkolenia nauczycieli.  

Pracownik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych – Joanna Śmiałek informuje, że jesteśmy w stanie 

przeznaczyć środki na działania długofalowe warsztaty, gdyż takie właśnie przynoszą największe efekty.  

W dyskusji wzięli udział: 

- Zastępca Naczelnika Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych – Monika Stankiewicz 

- Przewodnicząca Zespołu Interdyscyplinarnego Pani Izabela Narwojsz  

- Radny Daniel Adam Sapiński 

- Przewodnicząca Komisji Helena Szymkiewicz 

- Pracownik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych Joanna Śmiałek 

8. Opinia projektu uchwały w sprawie: 

8.1. Uchwała w sprawie uchwalenia programu osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2023. 

Zastępca Burmistrza Maciej Wróbel przedstawił projekt uchwały „ Korpus Wsparcia Seniora” poinformował, że 

projekt ma na celu wsparcie osób w wieku od 65 lat, które poprawi poczucie bezpieczeństwa i możliwości 

samodzielnego funkcjonowania w miejscu zamieszkania osób starszych poprzez opieki na odległość.  

Radni nie wnieśli uwag.  

W dyskusji wzięli udział: 

- Zastępca Burmistrza Maciej Wróbel 

Głosowano w sprawie: 

uchwalenia programu osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2023..  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Krystian Aleksander Abramowicz, Alicja Biała, Roman Chodara, Wioletta Czech, Tomasz Komorowski, Daniel 

Adam Sapiński, Helena Szymkiewicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jan Wojciech Mickiewicz 

Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.  

8.2. Uchwała w sprawie zmiany uchwały nr VII/58/2019 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 21 lutego 2019 

r. w sprawie ustalenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi           

w zakresie pozbywania się zebranych na terenie nieruchomości odpadów komunalnych oraz nieczystości 

ciekłych. 

Prezes Spółki Pan Wiesław Prusik …. przedstawił kalkulację dotyczącą opłat za odbiór i transport nieczystości 

ciekłych ze zbiorników bezodpływowych oraz za odbiór i transport nieczystości z osadników przydomowych 

oczyszczalni ścieków. Dokonując obliczeń do zmiany górnych stawek, wzięto pod uwagę min. koszty przyjęcia 

ścieków bytowych dowożących pojazdami asenizacyjnymi do punktów zlewowych wynosi 11,78 zł/ m3 oraz 

osadu ściekowego w kwocie 23,56 zł/m3, wzrost ceny paliw i energii oraz innych czynników kosztotwórczych 

niezbędnych do realizacji tego przedsięwzięcia.  Stawka, którą ustala Rada Miasta przy analizie obecnych 

kosztów nie pokrywa obecnych opłat, ważne jest by spółka nie ponosiła na ten moment strat. 

Radny Tomasz Komorowski stwierdził, że porównując cenę z rokiem ubiegłym, cena jest absurdalnie wysoka. 

Burmistrz Ryszard Henryk Niedziółka… uważa, że jeśli nie nastąpi zmiana cen na koniec roku spółka będzie 

miała 2 mil. strat.    

W dyskusji wzięli udział: 
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- Tomasz Komorowski 

- Ryszard Henryk Niedziółka 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały nr VII/58/2019 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 21 lutego 2019 r. w sprawie ustalenia 

górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie pozbywania               

się zebranych na terenie nieruchomości odpadów komunalnych oraz nieczystości ciekłych..  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Krystian Aleksander Abramowicz, Alicja Biała, Roman Chodara, Daniel Adam Sapiński, Helena Szymkiewicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Wioletta Czech, Tomasz Komorowski, Jan Wojciech Mickiewicz 

Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.  

8.3. Uchwała w sprawie ustalenia przebiegu drogi gminnej nr 208124N ulicy Ogrodowej. 

Naczelnik Wydziału Monika Bepirszcz - Wingrowicz  poinformowała, że ulica ogrodowa zmieniła kategorie          

z drogi powiatowej na drogę gminną. Pas drogowy obejmował działki nr: 270, 346/1 obręb 7 ewidencji gruntów 

miasta Kętrzyn. Przygotowując inwestycje drogową budowy i przebudowy ul. Ogrodowej wraz z budową 

infrastruktury towarzyszącej w mieście Kętrzyn , część działek została podzielona i nadano nowe numery.  

Radny Tomasz Komorowski zwrócił się z pytaniem, czy działka nr 370 znajduje się w pasie drogowym? Czy 

będzie na tych działkach parking? 

Naczelnik Wydziału Monika Bepirszcz - Wingrowicz  w odpowiedzi informuje, że trzeba dostosować stan 

faktyczny do stanu prawnego. Podział działek odbył się na podstawie ustawy z dnia 10 kwietnia 2003 r.                  

o szczególnych zasadach przygotowania i realizacji inwestycji w zakresie dróg publicznych. 

W dyskusji wzięli udział: 

 - Tomasz Komorowski 

Głosowano w sprawie: 

 ustalenia przebiegu drogi gminnej nr 208124N ulicy Ogrodowej. 

 Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

 ZA (6) 

 Krystian Aleksander Abramowicz, Alicja Biała, Wioletta Czech, Jan Wojciech Mickiewicz, Daniel Adam 

Sapiński, Helena Szymkiewicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

 Roman Chodara, Tomasz Komorowski 

Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.  

8.4. Uchwała w sprawie określenia przepisów porządkowych obowiązujących w publicznym transporcie 

zbiorowym organizowanym przez Gminę Miejską Kętrzyn 

1) Autopoprawka do uchwały w sprawie określenia przepisów porządkowych obowiązujących w publicznym 

transporcie zbiorowym organizowanym przez Gminę Miejską Kętrzyn. 

Radni nie wnieśli uwag i przystąpili do głosowania projektu autopoprawki. 

Głosowano w sprawie: 

 Autopoprawka do uchwały w sprawie określenia przepisów porządkowych obowiązujących w publicznym 

transporcie zbiorowym organizowanym przez Gminę Miejską Kętrzyn..  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt autopoprawki. 

2) Uchwała w sprawie określenia przepisów porządkowych obowiązujących w publicznym transporcie 

zbiorowym organizowanym przez Gminę Miejską Kętrzyn wraz z autopoprawką. 



6 
 

Komisja Edukacji Kultury Zdrowia i Spraw Socjalnych po omówieniu przepisów porządkowych 

obowiązujących w publicznym transporcie zbiorowym organizowanym przez Gminę Miejską Kętrzyn 

przystąpiła do opiniowania projektu uchwały wraz z autopoprawką. 

Głosowano w sprawie: 

 uchwałą w sprawie określenia przepisów porządkowych obowiązujących w publicznym transporcie zbiorowym 

organizowanym przez Gminę Miejską Kętrzyn. wraz z autopoprawką 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawką. 

8.5. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Kętrzyńskiego Związku Międzygminnego – 

Gospodarka Odpadami.  

Skarbnik Miasta Kamila Wybraniec omówiła projekt uchwały. Następnie Komisja Edukacji Kultury Zdrowia i 

Spraw Socjalnych przystąpiła do opiniowania powyższy projekt uchwały. Radni nie wnieśli uwag. 
Głosowano w sprawie: 
udzielenia pomocy finansowej dla Kętrzyńskiego Związku Międzygminnego – Gospodarka Odpadami. 

Wyniki głosowania 

TAK: 6, NIE: 0, NIE WIEM: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

TAK (6) 

Krystian Aleksander Abramowicz, Alicja Biała, Wioletta Czech, Tomasz Komorowski, Daniel Adam Sapiński, 

Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. Radni nie wnieśli uwag. Helena Szymkiewicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Roman Chodara, Jan Wojciech Mickiewicz 

Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.  

8.6. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr LXVI/505/2022 z dnia 29 grudnia 2022 r. w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2023-2034. 

Komisja zapoznała się i omówiła powyższy projektem uchwały. Radni nie zgłosili poprawek. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały Nr LXVI/505/2022 z dnia 29 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2023-2034 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Krystian Aleksander Abramowicz, Alicja Biała, Daniel Adam Sapiński, Helena Szymkiewicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Roman Chodara, Wioletta Czech, Tomasz Komorowski, Jan Wojciech Mickiewicz 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

8.7. Uchwała w sprawie zmian w budżecie miasta Kętrzyn na rok 2023. 

Komisja zapoznała się i omówiła powyższy projektem uchwały. Radni nie zgłosili poprawek. 

Głosowano w sprawie: 

zmian w budżecie miasta Kętrzyn na rok 2023 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Krystian Aleksander Abramowicz, Alicja Biała, Daniel Adam Sapiński, Helena Szymkiewicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Roman Chodara, Wioletta Czech, Tomasz Komorowski, Jan Wojciech Mickiewicz 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

8.8. Uchwała w sprawie rozpatrzenia wniosku o poparcie przez Radę Miejską w Kętrzynie petycji 

Stowarzyszenia Aktywne Mazury skierowanej do Ministra Infrastruktury. 

Komisja zapoznała się i omówiła powyższy projektem uchwały. Radni nie zgłosili poprawek. 
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Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia wniosku o poparcie przez Radę Miejską w Kętrzynie petycji Stowarzyszenia Aktywne Mazury 

skierowanej do Ministra Infrastruktury.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Krystian Aleksander Abramowicz, Alicja Biała, Roman Chodara, Wioletta Czech, Daniel Adam Sapiński, 

Helena Szymkiewicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Tomasz Komorowski, Jan Wojciech Mickiewicz 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

9. Informacje, zapytania i wolne wnioski. 

Radny Tomasz Komorowski oświadczył, iż nie będzie tolerował zachowań Zastępcy Burmistrza Pana Macieja 

Wróbla polegającym na imputowaniu nieprawdziwych informacji wobec jego osoby jakoby zabrał środki 

pieniężne przeznaczone dla Kętrzyńskiego Centrum Kultury. Wnosi również o zaprzestanie takich zachowań. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Tomasz Komorowski 

10. Przyjęcie protokołu nr 78/2023. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu nr 78/2023.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Krystian Aleksander Abramowicz, Alicja Biała, Roman Chodara, Wioletta Czech, Tomasz Komorowski, Jan 

Wojciech Mickiewicz, Daniel Adam Sapiński, Helena Szymkiewicz 

11. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

 

Protokołowała: Joanna Golińska  

Przygotowane przy pomocy programu eSesja.pl 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Kętrzynie 

Przewodnicząca Komisji 

Edukacji, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych 

           (-) Helena Szymkiewicz 


